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Jakub Hajda  07.11. 
Sebastián Fúčela 08.11. 
Diana Berchik 09.11. 
Samuel Frnda 09.11. 
Daniel Droppa 14.11. 
Maroš Lukáč 20.11. 
Šimon Klčo  22.11. 
Patrick Larsen 24.11. 
Rebeka Sakálová 26.11. 
Martin Ramšík 28.11. 
David Hládek 30.11. 
Rebeka Dorková 30.11. 
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René Mažári  07.11. 
Martin Kubinec 11.11. 
Martin Horváth 11.11. 
Martin Huťka 11.11. 
Martin Ramšík 11.11. 
Maroš Lukáč 11.11. 
Artur Bobocký 26.11. 
 




UČITELIAUČITELIAUČITELIAUČITELIA    



���������	
���

Helena Ogureková 01.11. 
Darina Mojšová 04.11. 



�����	
���
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Ovce.sk – beseda v BellAmos. 
Na fotografii hostia: Ing. arch. 

Jaroslav Baran, Danka 
Baranová, Ing. Blanka Radová 

a šiestaci z triedy 6. SA. 
 

�������
����������

����
����
��������




 

Strana pre rodičovStrana pre rodičovStrana pre rodičovStrana pre rodičov    18181818    
 

3333    Hlavné správyHlavné správyHlavné správyHlavné správy    

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 
 
 

Maťko Beneš na stretnutí s Petrom Saganom 

Naši redaktori sa dozvedeli veľmi horúcu informáciu. 
Hneď po tom, ako sa Peter Sagan stal majstrom sveta 
v cyklistike, sa náš piatak Maťko Beneš s ním osobne stre(
tol na tlačovej konferencii v Žiline. Všetci sa tešíme z toho, 
že náš bellamosák sa osobne stretol s takouto svetovou 
hviezdou! Maťko nám prezradil, že Peter bol veľmi milý, 
bezprostredný. Dozvedeli sme sa i to, že Peter Sagan je pre 
Maťka veľkou inšpiráciou a Maťko ho veľmi obdivuje. 
Nuž, Maťko, držíme palce, aby si bol aj Ty vo svojom ži(
vote úspešný a aby si si naplnil všetky svoje sny!  

Ak by náhodou niekto nepostrehol, v čom Peter Sagan vyniká, tak povieme len toľko, že 
je to najúspešnejší svetový cyklista, ktorý pochádza zo Žiliny. Najskôr sa venoval futbalu, 
ale potom sa upol k bicyklovaniu. Svoje prvé víťazstvo dosiahol už v siedmich rokoch 
a v deviatich rokoch začal trénovať v Cyklistickom spolku v Žiline pod vedením Milana 
Novosada a Petra Zánického. V roku 2013 získal titul Športovec roka a v tomto roku 
titul Majster sveta.        TABA 

 

 

 

Milý BellAmos! 

Úprimne môžem skonštato(
vať, že po kladnej skúsenosti 
mojich oboch detí, som 
maximálne s BellAmosom 
spokojná. S vaším vyučova(
cím procesom a metódami 
dostali a dostávajú (teda už 
len Lucas, vzhľadom na to, 
že dcéra Natália chodí už 
druhý rok na osemročné 
gymnázium Lettricha) skvelé 
základy pre samostatné uče(
nie. Takisto práca s textom 
a čítanie s porozumením im 
tiež nerobia žiadne problémy 
a to, že deti chodia zo školy 
spokojné a usmiate, aj keď 
samozrejme s úlohami ☺, 
tak to je to podstatné. 

Veľmi chválim a vážim si aj možnosť individuálneho štúdia. Vzhľadom 
k tomu, že Lucas chodí štyrikrát do týždňa na hokejové tréningy, tak vďaka 
tomuto vzdelávaniu pri niektorých predmetoch sa dá skĺbiť aj kvalitné vzde(
lanie so športom.  

Okrem učiteľského zboru som veľmi spokojná aj s prácou vždy usmiatych 
pani vychovávateliek. Takisto sme spokojní s krúžkami, z ktorých si deti 
vždy vedeli a vedia vybrať, hlavne z tých, ktoré sú zamerané na šport 
a pohyb. Želám BellAmosu veľa spokojných detí! 

Ing. Jana Franeková 
mamička Lucasa z 5. S a bývalej bellamosáčky Natálky 

 

Foto: archív rodiny Franekovej 

Autorka fotografií: Ing. Eva Benešová 
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Dňa 16. 10. 2015 sa konala beseda s tvorcami animovaného seriálu o bezpečnosti na 
internete   Ovce.sk s Jarom Baranom, tvorcom viacerých animovaných seriálov a jeho 
manželkou. Hosťom besedy bola aj mamina Miška Rada zo 6. SA – Blanka Radová. Z 
rozprávania som si zapamätal, že napríklad sťahovanie filmov je nelegálne. Za  správne  
odpovede každý dostal nálepku a ja aj DVD s prvými 9 dielmi Oviec (vznikli v roku 2005). 
Na celkovo 24 dielov sa spotrebovalo 72000 obrázkov! Reč hlavných postáv – baču, 
hlúpeho Jana a poľovníka sa dá modulovať do 30 európskych jazykov plus turečtiny a 
čínštiny. Ovce.sk sú na DVD k dispozícií v slovenčine (Jozef Vajda), v rómčine (Patrik 
Vrbovský, pod prezývkou Rytmus), v maďarčine (Csongor Kassai) a v posunkovej reči 
(Patrik Leško). Bieleho psíka, ktorý stále poskakuje, hrá pes tvorcov Sany. K DVD som 
dostal aj mapu členských štátov EÚ. Bolo to veľmi zaujímavé. 

redaktor Danko Droppa  
 
Piataci a šiestaci sa zúčastnili na úžasnej besede, na ktorú si ujo Baran – tvorca ovce.sk – 
pripravil perfektný program. Okrem zaujímavých informácií si pre nás prichystal i rôzne 
súťaže o knihy. Pozerali sme spoločne i niektoré časti rozprávok a aj sme ich 
napodobňovali. Napríklad rozprávku Bez kožušteka napodobňovali Lili a Miško. Niektorí 
dostali aj nálepky s postavami z ovce.sk. Dozvedeli sme sa veľa aj o porušovaní práv autora 
a priniesli medz nás aj postavu z oviec – bačovho psíka. ☺  

redaktorka Tea Šlichtíková 
 

Veľké ĎAKUJEME patrí našim hosťom a najmä pani Blanke Radovej, bez ktorej by sa 
táto perfektná akcia neuskutočnila! 

Milí bellamosáci! 
Prvý mesiac – september   v škole ubehol ako voda… Žiaci si rozhýbali mozgové 
bunky, rodičia posilnili dávku trpezlivosti a všetci spoločne kráčame za svojimi 
školskými cieľmi.  
Najsprávnejšou cestou k žiadaným výsledkom je NAUČIŤ SA SPRÁVNE UČIŤ. 
Niekedy by mohla stačiť polovica času strávená nad školskými úlohami a prinesie nám 
to oveľa lepšie výsledky. Tak poďme si zopakovať pravidlá správneho učenia, ktoré 
pomôžu mladším aj starším. ☺  
Vhodný čas na učenie 
Vytvorme si z učenia svoj denný rituál, nájdime si vhodný čas a pokúsme sa vytvoriť si 
pravidelnosť pri príprave na vyučovanie. Aj keď to nie je jednoduché a často bývajú 
poobedňajšie krúžky, pokúste sa určiť si čas a dodržiavať ho. Nejde to a zabúdate? 
Použite mobil s povzbudivým zvonením budíka. ☺ 
Miesto na učenie 
Je potrebné, aby žiak vedel, kde je jeho miesto na učenie a mal tam vždy svoj priestor. 
Na to, aby sme sa vedeli kvalitne pripraviť, je potrebné mať pokoj a ticho. Taktiež je 
dôležité dostatočné osvetlenie a odstránenie zbytočných rušivých vplyvov… Takže 
rozhodne by sa mal vypnúť PC a Fb – najväčší rozptyľovač široko ďaleko. ☺  
Systematickosť v učení 
Nájdime si svoj najlepší systém a postup a skúsme ho dodržiavať každý deň. Nie je 
vhodné nechávať to najťažšie na koniec, keď sme už unavení a máme kníh po krk.  
Mladší žiaci by mali začať čítaním, pretože je to základ pre ďalšie učenie. Pokračujeme 
ťažšími predmetmi a hlavne ich striedame. Teda neučíme sa matematické vzorce a 
fyzikálne poučky za sebou, ale prestriedame ich napr. dejinami alebo literárnym 
autorom. ☺  
Nakoniec si necháme to, čo patrí medzi obľúbené predmety a máme tak vhodnú 
motiváciu ako sa rýchlo prelúskať tými menej obľúbenými. 
Od častí k celku    
Aj v učení sa oplatí rozdeliť si prípravu na menšie časti a urobiť si pauzičku. Funguje  
to u starších aj mladších žiakov. Stanovme si desaťminútové prestávky, veď ich máme 
aj v škole.  Niekedy stačí málo   napr. „Keď sa naučím slovinu, pôjdem si vypiť čaj.“ 
Všetko chce svoj čas 
Ak sa niečo nepodarí na prvýkrát a riešenie príkladu neprichádza hneď, chce to veľa 
trpezlivosti. Nejde hneď všetko do hlavy po prvom prečítaní alebo anglické slovíčko sa 
nezapamätá hneď. Preto je potrebné aj viac času, ale pri správnom učení sa to dá 
zvládnuť. 
Motivácia a odmena 
Dôležitá je vždy a všade! Odmenou nemusí byť len predĺžený čas pri PC. Niekedy 
zafunguje aj hviezdička v zošite od mamy, alebo pochvala od rodičov. Povedzme preto 
svojim deťom… „Som na Teba hrdý, zvládol/a  si to výborne!“    
Možno aj takto s chuťou a optimizmom porazíme naše domáce úlohy! ☺    

     
Mgr. Darina Mojšová, špeciálna pedagogička 

 Autorka fotografie: Mgr. Anna Thomková 
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 Ing. Blanka Radová 

(animátorka kreslených postavičiek z ovce.sk) 
Koľko času ste strávili pri kreslení jednej postavičky? 
Jednu postavičku nakreslím asi za 30 minút. 
Ako ste sa dostali ku kresleniu oviec? 
Pána Barana už poznám asi 20 rokov a už sme spoločne urobili pár animovaných filmov, 
a tak ma oslovil aj s týmto projektom. 
Čo Vás na tejto práci najviac baví? 
Kreslenie. ☺ 
Nerozmýšľali ste o tom, že by ste ilustrovali detské knihy? 
Nie, lebo to sú statické obrázky a ja robím animované obrázky – čiže v pohybe. 
Čo musí urobiť dieťa, aby bolo v budúcnosti také úspešné ako ste Vy? 
Iba kresliť, kresliť, kresliť, kresliť... 
Čo by ste chceli odkázať čitateľom Zvončeka? 
Deťom by som chcela hlavne odkázať, aby si z rozprávok o ovciach zobrali do svojho 
života ponaučenie.  
 

Ing. arch. Jaroslav Baran 
(autor myšlienky a režisér) 

Kedy vznikla u Vás myšlienka vymyslieť takéto rozprávky? 
Keď som chodil na strednú školu – ako šestnásťročný.  
V ktorom roku vznikla úplne prvá rozprávka a ktorá to bola? 
Prvá rozprávka vznikla okolo roku 1984 a bol to seriál Môj Miško.  
A v ovciach? 
V roku 2008 sa spravili prvé diely. 
Ktoré to boli? 
Bez kožušteka, Biele ovce, Zatajovaný kamarát.  
Vy ste hlavný režisér rozprávok, kto je však  
autorom textu? 
Miro Drobný.  
 

Danka Baranová 
(vedúca výroby) 

Podporuje finančne tento projekt aj nejaká organizácia? 
Áno, podporuje nás Európska únia, Ministerstvo vnútra a aj Ministerstvo školstva. 
Páčilo sa Vám v BellAmos? 
Áno, boli sme veľmi milo prekvapení. Veľmi pekne ďakujeme za príjemné privítanie. 

 

rozhovory pripravil redaktor Matej Imriš 
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Hi, well autumn has come and it's wet, windy & a bit cold outside. I think it's good to 
look back to summer and think about what we did in the summer, maybe it will cheer 
you up. I have a little story for you this month it's a story I have written myself. It's about 
my most beautiful day out. So I hope you will enjoy it. The most beautiful day outside! 
One day during the summer holidays, me and my family were bored and it was only ten 
o'clock in the morning. We started thinking where we could go. I started to look for 
something on the Internet, my mum was looking at some magazines, my brother was 
looking at some pictures of places on the iPad and my dad was also searching places on 
the Internet. We wanted something that was near water or a waterpark, but not too far 
and where its not crowded with people. We searched for about two hours. Finally we 
found an Aquapark, it fits all the requirements. It was called Tatralandia.  So we got 
ready and went there. When we got there me and my brother were astonished. There was 
too many water slides and pools. The weather was quiet nice, it was more than thirty 
degrees Celsius. There wasn't too many people, not more than  a hundred. I met my 
friends there and also my teacher. We spent some time with them, then we went to have 
fun. We stayed  there for about four hours, then we returned home. It was a very nice 
day for me, it was really lovely there. At the end of the day I was really tired from all the 
swimming and water slides. I would really like to go there again. I think it was the most 
beautiful day outside! So what do you think? Good, bad, a little bit long, short? Well I 
hope you enjoyed it. That's all from me see you next time. Bye,bye!!! 

Emka Dawelbeitová  
 

Autorka fotografie: Emka Dawelbeitová 

Autorka fotografie 
Mgr. Anna Thomková 
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Pán učiteľ Adam Zorkócy v Amerike 
 
Koľkokrát ste už boli v Amerike? 
Štyrikrát. 
Chodíte do Ameriky každý rok? 
Nie. Prvýkrát som tam bol šesť rokov,  
potom v lete 2007, 2009, 2015. 
Kde ste presne boli? 
V Californii v mestách Woodside, Nevada City.  
Prečo ste boli v Amerike? 
Kvôli peniazom a zlepšeniu sa v angličtine. 
Čo ste robili v Amerike? 
Záhradnícke a stavebné práce a sťahovanie  
starých ľudí. 
Ako ste cestovali? 
Lietadlom, ale dvakrát som cestoval 
 aj vlakom a autobusom. 
Boli ste aj s rodinou? 
Nie, bol som sám navštíviť svojich  
kamarátov a priateľov. 
Ako ste zvládali odlúčenie od rodiny? 
Každý týždeň som volal domov a pýtal som sa,  
ako sa majú. Gregorka som sa stále pýtal, 
 čo by si prial ako darček, aby mu nebolo smutno.  
Chýbal Vám BellAmos? 
Určite áno, písal som dokonca aj niektorým  
našim žiakom, ako napr. Matúšovi Volnovi. 
Čo sa Vám najviac páči na USA? 
Odlišnosť od prírody a veľké vzdialenosti medzi  
mestami a dedinami. 
Čo sa Vám naopak nepáči na USA? 
Odpadky a bezohľadnosť ľudí voči prírode.  
Chceli by ste tam žiť natrvalo? 
Dokázal by som si to predstaviť na dôchodku. 
Aký bol Váš najlepší zážitok cez letné prázdniny? 
Stretol som jedného starého pána, o ktorom som čítal ako malý chlapec. Bol to prezident 
motocyklového klubu Hell´s Angels – Sonny Barger. 
Dokázali by ste porovnať slovenské školstvo s americkým? 
Áno, bol som v jednej rodine, kde boli žiaci. 80% známky na vysvedčení je z domácich 
úloh – deti musia veľa čítať, písať eseje, dôraz sa kladie hlavne na domácu prípravu.  
Čo Vám najviac chýba z USA? 
Teplo. Califonia je horúca krajina. Každý deň bolo 35 až 40 stupňov. 
Čo sa Vám páči doma na Slovensku? 
To, že môžem byť so svojou rodinou.  

rozhovor pripravil redaktor Matej Imriš 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

   

Sladká matematika 
or matika bellamosákov 

 
Ták! Sladká matika sa nám rozbehla a viacero šikovných žiakov si dali tu námahu 
a pasovali sa s príkladom. Patrí im moje poďakovanie a pochvala. K správnemu riešeniu 
sa dopracovali Lili Kováčová zo 6. SA, Samík Havlín 7. S, Janko Stehlík, 7. S 
a Patrik Larsen zo 4. S. V Sladkej matike ich, ako inak, sladko odmeňujeme.  
 
 
Správne riešenie znelo:  
Zoradenie gymnastiek od najvyššej bolo – Hanka, Katka,  Evka,  Maťka,  Vikina. 
 

Zadanie príkladu: 
 
V triede je 30 žiakov. Päť z nich nehrá na nijakom hudobnom nástroji.  18 žiakov 
hrá na gitare, z toho 6 gitaristov hrá tiež na klavíri. Koľko žiakov hrá iba na 
klavíri? 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 

Odpoveď, napísanú na lístočku, odovzdaj matikárke 
Majke Debnárovej,  kdekoľvek ju stretneš, do 13. novembra 2015. 

 

Foto: archív Mgr. Adama Zorkócyho 
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Výlet na Sklabinský hrad 
 

 
 

 
 

 
 

 
 

 
 

 
 

 
 

 
 

Divadelné predstavenie Europeana – Stručné dejiny 20. storočia 
Stručné dejiny dvadsiateho storočia je ironickou autorskou výpoveďou o hystérii ľudstva v 
našej nedávnej minulosti, správou o brutalite vojen a revolúcií, o kolaborácii vedy a 
techniky so zlom, o mediálnom falšovaní skutočnosti, o intelektuálnych teóriách, z ktorých 
po obnažení pramení len prázdnota a bezradnosť. Aj naši deviataci sa spolu s pani 
učiteľkou Zuzkou Herbrychovou vybrali do Slovenského komorného divadla v Martine, 
aby  sa sami presvedčili o kvalite a hlbokej myšlienke tohto divadelného predstavenia.  
Je dôležité vedieť aj to, čo stálo za udalosťami v minulosti a nielen to, kedy sa to stalo 
a kde sa to stalo. Je dôležité o tom aj uvažovať, prečo sa to stalo. Pretože nič sa nedeje 
bezdôvodne.                Emma, 9. S 
Europeana nám objasňuje, ako je človek nepoučiteľný a ako stále zabúda na dejiny, ako    
ich upravuje tak, aby mu to vyhovovalo. Je preto dôležité čítať takéto knihy, aby sme si 
vedeli vytvoriť vlastný názor, nepokladali za pravdivé prvé informácie, ktoré prídu...  

          Robo, 9. S 
...vyznie to úplne inak, ako keby sme sa mali učiť len fakty. Pochopíme ich činy, to, čo ich 
k tomu viedlo, môžeme sa poučiť na ich chybách a nerobiť ich, možno robiť inak...  

         Maroš, 9. S 
 

 

Youtuberi Expl0ited a Matúš 
Kajka, Samo a ja sme boli pozrieť Expl0iteda a Matúša, ale aj viacerých ľudí v „Amfiku“ 
na akcii Darovaný život. Bola tam veľká sranda. Robili tam veľa súťaží... Veľmi ma 
bavili. ☺ Bola tam súťaž Chubby Bunny Challenge. Tri deti išli na pódium a hrali < bola 
to veľká sranda, keď rozprávali s plnými ústami marshmallow. Na druhý deň sme s 
Kajkou zistili, že tá baba, ktorá tú súťaž vyhrala, chodí do vedľajšej školy a volá sa 
Rebeka. Keď skončili, tak sme sa presunuli na veľkú autogramiádu. Bolo tam veľmi, ale 
veľmi veľa ľudí. Dav nás takmer roztrhal. Po chvíli, keď sme sa dostali k Expl0vi, boli 
sme strašne šťastní. Odfotili sme sa s Expl0m a dali sme mu podpísať tri knižky a aj s 
Matúšom sme sa odfotili a dali sme mu podpísať knihy. Potom, keď celá akcia skončila, 
ja, Samo a Kajka sme šantili po celom amfiku a zabávali sme sa s héliovými balónmi a 
naháňali sme sa a smiali sme sa. Bol to skvelý zážitok. Určite by som to chcela zažiť ešte 
raz.                 redaktorka Emka Dawelbeirtová 
 

  

 

 

 

 

 

 

V jedno krásne ráno, 23. 9. 2015, sme sa 
vybrali na Sklabinský hrad v rámci 
regionálnej výchovy. Celej 4. S zvädol 
úsmev na perách pri kopci, ktorý bolo 
treba vyšliapať. Cieľom našej cesty bolo 
navštíviť hrad a múzeum pri hrade. 
Tam sme si mohli pozrieť, čo používali 
obyvatelia hradu v minulosti /príbory, 
vázy.../, celú akciu sme si natočili na 
tablet. Počasie nám prialo a výlet sa 
vydaril. S Ivonkou sú vždy super akcie. 
☺             redaktorka Mia Lechanová 
 

Náš výlet sa začal na autobusovej stanici v Martine. Potom sme sa odviezli do  
Sklabinského Podzámku. Čakal nás prudký výstup. Celí udychčaní sme sa ocitli pred 
múzeom. Privítali nás zlí psi. Ujo Svateník nám porozprával o histórii hradu. Neskôr 
sme vystúpili na hrad. Cesta dolu bola adrenalínová. Bolo nám super.                                

                  redaktorka Sandra Pareničková 

Autorka fotografie: Emka Dawelbeitová 

Autorka fotografie: Mgr. Ivona Guráňová 
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Plavecký výcvik – 2. stupeň 
 

Od 6. 10. 2015 – 9. 10. 2015 sa konal plavecký výcvik pre žiakov 2. stupňa. Ja som sa 
spolu s inštruktorom Ivanom Skirčákom učil pohybovať rukami a nohami a ponárať 
hlavu do vody. Osobitne pískal aj preteky  * 25 metrov voľný spôsob. Na plaveckom 
výcviku sa mi veľmi páčilo.                                           redaktor Danielko Droppa, 6. S 

 

Tretiaci v Necpaloch 
Teplé septembrové slniečko nás vylákalo na regionálnu výchovu. Keď sme autobusom 
prišli do Necpál, čakala  nás Laurinkina starká s teplým voňavým jablčníkom. Mňáám. 
Posilnení sme si obzreli Modrý kaštieľ na námestí i Renesančný kaštieľ s dvoma vežami, 
ktorý je v dedine najstarší.  Popri dlhej budove starého pivovaru sme prešli aj k 
Matičnému kaštieľu. Cez mostík ponad Necpalský potok sme sa dostali ku katolíckemu 
kostolíku. Cestou späť sme sa ešte zastavili pri vodníkovi, ktorý stráži vodnú elektráreň. 
Zohriati slniečkom, plní jesenných vôní a očarení históriou, sme sa vrátili do Martina. 

 pani učiteľka Martuška Smirnovová a tretiaci 
 

 

 

 

 

 

 

Exkurzia do bane v Banskej Štiavnici 
 

Mladšie žiačky 
 

1.miesto – Olívia Macíková, 7. S 
2.miesto – Liliana Kováčová, 6.SA 

3.miesto – Tea Šlichtíková 

Mladší žiaci 
 

1.miesto – Adrián Pacera, 7. S 
2.miesto – Nikolaj Joško, 5. S 

3.miesto – Lukáš Hromada, 6. S 

Staršie žiačky 
 

1.miesto – Nicol Čulá, 8. S 
2.miesto – Anita Paulíni, 8. S 

3.miesto – Petra Chmúrna, 8. S 

Starší žiaci 
 

1.miesto – Pablo Marcus Egrecký, 8. S 
2.miesto – Jakub Dávid Šutovský, 7. S 

3.miesto – Adam Klčo, 8. S 

Dňa 20.10. 2015 sme sa celý prvý stupeň 
vybrali do Banskej Štiavnice do bane a na 
zámok. Po príchode nám pani baníčka ukázala 
krátky film o baniach. Potom sme si išli zobrať 
prilby, plášte a baterky. Na bani bolo napísané: 
Štôlňa baňa a vyrazili sme. V bani bola tma, no 
po zapnutí bateriek to nebolo také zlé. Keďže 
v bani bolo viac cestičiek, museli sme byť 
opatrní, aby sme nezablúdili. Pani nám ukázala 
stroje, s ktorými baníci pracovali. Veľmi 
zaujímavá bola povesť o trpaslíkoch, ktorí 
baníkom pomáhali kopať zlato a za to 
dostávali jedlo. Ľudia ich našli, dali do väzenia 
a pomocníci – trpaslíci skameneli.  Vraj sa musí 
čarovať, aby sa pohli. Videli sme aj banícky 
mesiac. Nakoniec sme si kupovali suveníry. 
Veľmi sa nám páčilo aj na zámku, mne najviac 
výhľad. Plní zážitkov sme sa pobrali domov. 
Akcia sa vydarila. ☺               

             redaktorka Mia Lechanová 
 

Autorka fotografie:  
Mgr. Marta Smirnovová 

Autorka fotografií:  
Mgr. Ivona Guráňová 

Autorka fotografií: Mgr. Anna Thomková 



 

��������	����
�	�	���������������	����
�	�	���������������	����
�	�	���������������	����
�	�	�������								 ��������				
 

����				 ������������	���������������	���������������	���������������	��� 

 

    

  

  

 

 

  

 

 

 

  

 

 

 

 

 

  

Plavecký výcvik – 1. stupeň 
 

Od 28. 9. 2015 – 2. 10. 2015 sme skoro ráno ešte spiaci nasadli celý prvý stupeň do 
autobusu smer Aquapark Dolný Kubín, kde s nami trávili čas plavčíci. Podľa našich 
plaveckých schopností sme boli rozdelení do skupín. Počas týždňa sme sa postupne 
zlepšovali, hlavne prváci, ktorí boli nadšení cestou tam aj späť. V piatok, na konci 
plaveckého výcviku, boli preteky a hneď potom sme si užívali voľný program vo vode. 
Plavecký výcvik sa mi veľmi páčil a myslím, že aj celému prvému stupňu. Tešíme sa 
o rok!  ☺                   redaktorka Mia Lechanová, 4. S 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Mgr. Mária Dorková 
(pani učiteľka Dramatického krúžku v angličtine) 

Akú školu ste vyštudovali? 
Najskôr prekladateľstvo a tlmočenie na UMB v Banskej Bystrici 
a potom učiteľstvo anglického jazyka na UKF v Nitre. 
Ako ste sa dostali k myšlienke realizovať na našej škole 
krúžok Dramatickej výchovy v anglickom jazyku? 
Počas súťaže Jazykový kvet, kde deti súťažili aj v tejto kategórii. 
Ako sa Vám páči BellAmos?  
Ktosi raz povedal, že “rules without relationship lead to disorder” a je to skutočne tak. Nie 
je to však prípad BellAmosu! Práve naopak. Základom úspechu tejto školy je jej silný a 
pozitívny vzťah k žiakom, z ktorých vyrastajú slušní, tvoriví a úspešní mladí ľudia.  
Aký máte vzťah k divadlu? 
Pozitívny. Shakespeare napísal, že celý svet je javisko a my všetci sme len herci. Je to 
magické umenie, ktoré nás dokáže mnohému naučiť.  
Hrávali ste aj Vy niekedy v nejakých divadelných predstaveniach?  
Vystupovala som veľa, ale bolo to v rámci muzikálovej tvorby, nakoľko som sa venovala 
spevu. 
Je ťažké nacvičiť anglické divadelné predstavenie s deťmi? 
Je to náročné – hlavne časovo a finančne.  
Čo Vám najviac uľahčuje a naopak, čo Vám sťažuje prácu pri nacvičovaní? 
Prácu mi uľahčujú motivované, pripravené deti, podpora zo strany školy a flexibilný prístup 
rodičov, keďže divadlu sa venujem v rámci voľného času. A čo by mi prácu sťažovalo? Asi 
pravý opak. 
Ako ste sa dostali k písaniu vlastných anglických textov? 
Písaniu sa venujem od strednej školy – hlavne poézii. 
Aký ste mali pocit, keď Vaše žiačky uspeli na celoslovenskej súťaži Jazykový kvet? 
Zaslúžili si to. A napokon, čo dokáže motivovať deti k ďalšej tvrdej práci viac ako výhra? 
Čo musí urobiť žiak preto, aby mohol s Vami nacvičovať divadlo?  
Musí divadlo milovať. Pretože ak niečo milujete, chcete to a napokon to dosiahnete. 
Aké máte s deťmi plány do budúcnosti? 
Uspieť čo najlepšie aj tento rok vo veľkej a silnej konkurencii. 
Aké sú Vaše koníčky?  
Na koníčky mi nezostáva čas, ale zato mám fenku Julie. Je skvelá. 
Aká je Vaša obľúbená filmová postava? Film?  
Každá postava je jedinečná. Mám všeobecne rada britskú literatúru a rada oddychujem pri 
jej akejkoľvek detskej tvorbe. Mojím každoročným vianočným filmom je Love Actually.  
Aký máte cestovateľský sen? 
Vždy sa bezpečne vrátiť domov. 
Chceli by ste niečo odkázať čitateľom Zvončeka?  
Neprestávajte snívať, milovať, veriť. Ale hlavne zostaňte deťmi čo najdlhšie. A dúfam, že 
sa nikdy nestretneme na detskej JISIke v nemocnici ☺ 

 
rozhovor pripravila redaktorka Rebeka Dorková 

Najmladšie žiačky 
 

1.miesto  
Zuzka Moricová, 3. S 

 
2.miesto  

Lucka Spišáková, 2. S 
 

3.miesto 
 Lara Adamčíková, 4. S 

 

 
 

Najmladší žiaci 
 

1.miesto 
Peťko Kamien, 4. S 

 
2.miesto 

Tonko Kusal, 4. S 
 

3.miesto 
Davidko Hládek, 3. S 
 

Autorka fotografií: Mgr. Anna Thomková Foto: archív Mgr. Márie Dorkovej 
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Konečne nastal vytúžený deň! 
 

Čakala som naň celé prázdniny. Odrazu sme boli všetci doma, čo u nás nie je 
samozrejmé, ani len na Vianoce. Stále je niekto v robote! Cestovanie v noci vie byť 
únavné, ale ak vás po dlhej ceste autom čaká lietadlo, odrazu je pred vami magické 
dobrodružstvo. Nie, že by som mala strach, ale nebolo mi všetko úplne jedno. Uznajte, 
nelietam lietadlom bežne každé ráno do Bell Amosu! Keď sme pristáli na letisku v 
Stanstede, privítalo ma typické anglické počasie – dážď a vietor. Ale to len preto, aby 
som si bola istá, že v Anglicku prší, keďže potom na oblohe nebolo ani mráčika! Po 
hodinovej ceste autobusom sme vystúpili na Victoria Coach Station a vtedy začala moja 
neočakávaná cesta za poznávaním tohto úžasného veľkomesta.  

 
Áno, bude to Londýn, ktorým vás budem sprevádzať. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 

 

 

Londýn, o ktorom sa dozviete veľa zaujímavého prostredníctvom súťažných otázok a 
bude to Londýn, vďaka ktorému sa jeden z vás stane šťastným výhercom super cien. 
V mojich potulkách sa dozviete, kto sú skutoční strážcovia Londýna, kde sa mení realita 
na rozprávku, kde sa o sebe dozviete úplne všetko a kam treba vyraziť za zábavou. 
Poviem vám o miestach, ktoré možno poznáte, alebo ste o nich už počuli – a zistíte, 
prečo by ste ich mali navštíviť. Dozviete sa, koho môžete stretnúť v Green Parku, 
prečo sa oplatí vyšľapať 311 schodov a kde zažijete ozajstné zemetrasenie. 

 

 

 

    

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

V budúcom čísle na vás čakajú prvé súťažné otázky. Už teraz sa teším na 

Vaše odpovede!      

      

 

 
 

A viete, že: 

���� Londýnske autobusy neboli vždy červené. Do roku 1907 mala každá linka 
svoju farbu. 

���� Briti zjedia ročne 1,500,000,000 sendvičov. 
���� V roku 1647 sa pre zákaz parlamentu neslávili vianoce. 
���� V Hyde Parku existoval tajný cintorín pre domácich miláčikov, ktorý fungoval 

v rokoch 1881D1903.         
���� V Londýne istý čas žil Sigmund Freud, Vincent Van Gogh, Voltaire, Mahatma 

Ghandi aj E.A. Poe. 
���� Ak sa chcete stať v Londýne šoférom čierneho taxíka, musíte zvládnuť 320 

základných trás, poznať 25 000 ulíc a 20 000 miest v okolí šiestich míľ v 
oblasti Charing Cross.    
 

                                                      

          
                                                      Big Ben from The London Eye    

 
redaktorka Rebeka Dorková, 6. S      

 

Foto: archív Rebeky 

Dorkovej 


